
Kritična
ocena

Z znanim novinarjem Jože-
tom Šircljem sva se srečala
na zboru volivcev na Starem
Vcximatu. Ob razpravi o smer-
nicah o izvajanju nalog na po-
dročju gospodarstva in družbe-
nih dejavnosti v Ljubljani za
leto 1973 je pogovor nanesel
tudi na prvo številko našega
skupnega glasUa »Dogovori«.
Zanimalo rrae je, kako kot ob-
čan-novinar in strokovnjak gle-
da na izdajo prve številke Do-
govorov.

— Start je dober, je dejal J o
že Šircelj — že sama izdaja
»Dogovorov« pomeni novo osve-
žitev na področju sodobnega
obveščanja občanov, na sploš-
no pa srrio lahko veseli, da
smo končno le prišli do svoje-
ga glasila.

Sedaj je najprimernejši tre-
nutek za strokovno oceno gla-
sila In za uveljavljanje novih
idej, Id naj zagotovijo »Dogo-
Torom« še večjo pestrost in
še lepši vldez glasUa. Kaj
torej mislite o vsebini in obli-
ki »DogovoKov«?

Vsekakor je prav, da smo od
biltenskega načana obveščanja
prešli na časopisno obliko, ki
je za občana mnogo bolj pri-
ljubljena in sprejemljiva. že

prva številka ima zasnovo ža-
vega časopisa, ki bo znal najti
vez med občanl in celotno or-
ganizacijo našega samouprav-
nega sistema kot z vsemi druž-
benopolitičnimi forumi. Gradi-
vo prve številke je dovolj pre-
gledno razvrščeno, toda bolj z
viddka družbenopolitičnih orga-
nizacij kot pa občana v kra-
jevni skupnosti, kateremu je
glasilo dejansko tudi name-
njeno.

In kaj predlagate za v pri-
hadnje?

Prvi stiki z občani so doseže-
ni. K sodelovanju bi morali
pritegniti tudi delovne organi-
zacije (trgovska, in komunalna
podjetja in sploh vsa, s kate-
rimi so naši občani v stalnih
stikih) in si tako zagotoviti še
večje medsebojno sodelovanje
in vplivanje občanov na stva-
ri, ki jih zadevajo. Posebno
pazomost pa posvetiti dogaja-
nju v krajevnlh skupnosti, uve-
sti več pogovorov z odborniki
(posebno rubriko), predloge
občanov, pritožbe, prošnje,
skratka po glasdlu izvajati čim-
več iztaišenj, indciative ter upo
števati vse predloge občanov,
ki bodo vsem dragocen napotek
za nadaljnje delo.
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